
KAUNO MIESTO SAVIVALDYBĖS TARYBOS NARĖS

KRISTINOS LUKAUSKAITĖS-VALATKĖS

ATASKAITA

Vadovaujantis Kauno miesto savivaldybės Tarybos veiklos reglamento, patvirtinto Kauno miesto
savivaldybės tarybos 2023 m. kovo 28 d. sprendimu Nr. T-81, 8.5. punktu, teikiama metinė tarybos
nario ataskaita.

Ataskaitinis laikotarpis: 2024-04-20 - 2025-04-19

Atvira idėjoms, jautri Jūsų rūpesčiams!

________________________________________________________________________________

Narystė komitetuose ir nuolatinėse komisijose:

Švietimo, kultūros ir sporto komitetas (narė)

Etikos komisija (narė)

Tarybos veiklos reglamento ir procedūrų komisija (narė)

Kauno mietso savivaldybės šeimos reikalų komisija (narė)

Kauno miesto savivaldybės nevyriausybinių organizacijų taryba (narė)
Per ataskaitinį laikotarpį įvyko:

Vienuolika Tarybos posėdžių (dalyvauta 10 iš 11);

Dešimt Švietimo, kultūros ir sporto komiteto posėdžių (dalyvauta visuose);

Vienas Tarybos veiklos reglamento ir procedūrų komisijos posėdis (dalyvauta).

Visuomeniniai padėjėjai: Jolanta Vengalienė, Rolandas Vaitkūnas

____________________________________________________________________

Profesinė ir visuomeninė veikla:

Advokatė, lektorė, Lietuvos teisininkų draugijos Kauno skyriaus vicepirmininkė



Teikti siūlymai, prašymai, svarstyti klausimai, LSDP frakcijoje veikla

LSDP frakcijos Kauno miesto savivaldybės taryboje seniūno pavaduotoja, nuo 2024-
11-12 - Frakcijos seniūnė
 Probleminių klausimų aptarimas bei svarstymas LSDP frakcijos susitikimuose, prioritetinį

dėmesį skiriant įvairiems ugdymo institucijose kylantiems klausimams: narkotinių,
psichoaktyviųjų medžiagų vartojimo prevencijos bei kontrolės didinimo bei jų įgyvendinimo
užtikrinimo, lėšų kanceliarinėms priemonėms skyrimo bei jų pakankamumo, maitinimo ugdymo
institucijose probleminiai klausimai, higienos reikalavimų užtikrinimo ir kt. Svarstyti aktualūs
bendruomenių klausimai, ypač blogos būklės gatvių ir kiemų tvarkymo, apšvietimo, transporto
priemonių parkavimo kiemuose, socialinio būsto, elektros energijos kainų Kauno m. ir kt.

 Tęsiant susirūpinimą dėl vis didėjančio psichoaktyviųjų medžiagų vartojimo tarp vaikų,
paauglių, ieškoma priemonių ir ką galime padaryti, kad ši problema taptų kuo labiau
kontroliuojama, o taikomų priemonių efektyvumas būtų didesnis. Analizuojant taikomas
priemones šiai problemi spęsti, pateikiau prašymą Kauno miesto savivaldybės Švietimo
skyriaus vedėjai O. Gucevičienei dėl narkotinių-psichoaktyviųjų medžiagų vartojimo
prevencijos priemonių taikymo Kauno miesto bendrojo ugdymo mokyklose, dalyvavau
susitikime su Švietimo skyriaus atsakingu šios srities specialistu, aptartos tam numatytos
įvairios priemonės, jų efektyvumas, kontrolės mechanizmas, išanalizuotas 2024-2025 m. Kauno
miesto mokyklų žalingų įpročių prevencijos priemonių planas.

 Siekiant atliepti gyventojų interesus ir užtikrinti jų poreikius, po susitikimų su dalimi
Vilijampolės bendruomenės gyventojų, išgryninus tinkamiausias esamoms problemoms spręsti
priemones, parengtas ir frakcijos narių, kartu su V. P. Andriukaičiu ir R. Kaunu, 2024-11-28 d.
pateiktas kreipimąsis Kauno miesto Merui Visvaldui Matijošaičiui Dėl žemės sklypo Vytenio
g. 10A, Kaune, paėmimo visuomenės poreikiams tenkinti. Kauno miesto savivaldybės
administracija atsakymą pateikė, klausimo sprendimas atidėtas iki teisminio proceso dėl
minėtame žemės sklype esančių servitutų panaikinimo pasibaigimo.

 Siekiant įtraukti Kauno miesto gyventojus ir bendruomenes kartu spręsti dėl dalies Kauno
miesto savivaldybės biudžeto lėšų panaudojimo, siūlyti idėjas įvairiais miesto gerovės kūrimo
klausimais bei atsižvelgiant į tai, jog dalyvaujamasis biudžetas įgyvendinamas didžiojoje dalyje
šalies savivaldybių, o tik keletoje - tarp jų ir Kaune, neįgyvendinamas, kas leidžia spręsti dėl
šios priemonės taikymo reikalingumo, kaip frakcijos seniūnė frakcijos vardu parengiau ir
pateikiau siūlymą Kauno miesto savivaldybės tarybai Dėl dalyvaujomojo biudžeto
įgyvendinimo Kauno miesto savivaldybėje bei įgyvendinamojo biudžeto lėšų skyrimo nuostatų
patvirtinimo.

 Siekiant užtikrinti veiksmingą tarptautinių ir nacionalinių teisės aktų nuostatų gyvūnų gerovės ir
apsaugos srityje įgyvendinimą, taip pat valstybės, Savivaldybės institucijų ir įstaigų, gyvūnų ir
jų globėjų interesams atstovaujančių visuomeninių organizacijų, Savivaldybės bendruomenės ir
bendruomeninių organizacijų gyvūnų gerovės ir apsaugos srityje bendradarbiavimą, kaip
frakcijos seniūnė frakcijos vardu parengiau ir pateikiau siūlymą Kauno miesto savivaldybės
tarybai Dėl Kauno gyvūnų globos ir priežiūros tarybos sudarymo.

 Atsiželgiant į gyventojų prašymus, buvo kreiptąsi ir dėl įvairių mieste esančių gatvių remonto
darbų, gatvių apšvietimo įrengimo, greta Linkuvos dvaro esančio viaduko atitvaro uždėjimo.



Džiugu, jog į dalį pastebėjimų ir prašymų buvo atsižvelgta ir gatvių apšvietimas įrengtas
keletoje Romainių gatvių, įengtas vieduko atitivaras. Miesto tvarkymo skyriaus vyriausiasis
specialistas Justinas Guzaitis supažindino su vykdomais ir planuojamais gatvių, šaligatvių
tvarkymo bei jų apšvietimo darbais Šilainių seniūnijoje.

 Atsižvelgiant į gyventojų prašymus, pateiktas prašymas peržiūrėti 6 - ojo maršruto autobuso
tvarkaraštį ir, esant galimybei, jį pakeisti suplanuojant tankesnį autobuso grafiką didžiausio
užimtumo valandomis.

_______________________________________________________________________________

Gyventojų priėmimas
Ataskaitiniu laikotarpiu įvyko trys gyventojų priėmimai Kauno miesto savivaldybės Mažojoje salėje,
su kitais gyventojais, Vilijampolės Vytenio g. bendruomene susitikta individualiai.

 2024 m. birželio 26 d. gyventojų priėmimo Kauno miesto savivaldybės Mažojoje salėje metu
gyventoja kreipėsi dėl klausimų, susijusių su vandens įvedimo problemomis. Išsamiai
išsiaiškinta esama situacija, aptartos visos galimybės ir probleminiai klausimai.

2025 m. sausio 28 d. gyventojų priėmimo Kauno miesto savivaldybės Mažojoje salėje metu
gyventojai kreipėsi dėl:

 Vieno lanegelio principo neįgaliesiems.

 Parodos g. esančių namų atitikimo kultūros paveldo statiniams ir finansavimo galimybių
renovuoti pastatus.

 Apmokestinimo klausimų vykstantiems į Kauno senamiestį pavėžėjams.

2025 m. balandžio 8 d. gyventojų priėmimo Kauno miesto savivaldybės Mažojoje salėje metu
gyventojai kreipėsi dėl:

 Utenos g., Jotvingių g. tvarkymo darbų.

 Būtinybės įrengti šviesoforą Šarkuvos g. /Jotvingių g.

 Automobilių statymo kienuose. Aptartos problemos ir kokie galimi siūlymai jas spręsti.

Ataskaitinio laikotarpio eigoje taip pat gauta prašymų, kreipimųsi elektroninėmis ryšio priemonėmis
įvairiais gyventojams rūpimais klausimais, aptariamos galimybės jas spręsti.




